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Han votat 2.541 persones

amb Pegasus?

I si ho decidim nosaltres?

Diumengepassat aPuigcerdàes
va celebrar unamanifestació en
contra dels Jocs d’hivern del
2030. No entenc el perquè de la
manifestació quan ara per ara
no sabem res de res del que es
pensa fer.
No tenim cap notícia del que

està previst pel que fa a les in-
fraestructures, ni de si es cons-
truirà una vila olímpica i menys
quina destinació se li donaria
després. Així de desinformats
es fa molt difícil opinar.
Per això és tan sorprenent

que gent d’altres contrades de

Catalunya vinguin a dir-nos
que dels Jocs d’hivern res de
res. Si una cosa tenim molt i
molt clara és quehemde ser els
de les comarques on es pensen
fer els Jocs els que quan tin-
guem prou informació hi di-
guem la nostra. O és que, com

sempre, hem d’estar subjectes
a l’opinió i a la voluntat de gent
estranya al Pirineu, que a més
fins ara ens havien tingut ben
oblidats i no havien sortit mai
en defensa nostra?
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Subscriptor Puigcerdà
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En un país de derecho, d
todas las vías legales y d
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La legislatura no puede
políticos independentistas.
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